



## 目錄 Contents

第二十六卷·第四期  
Volume 26·Number 4

駕駛人危險感知測驗之研究	435
周文生	
A Study of Hazard Perception Test for Drivers	
Wen-Sheng Chou	
年輕機車駕駛超速行為分析：習慣與計畫行為模式	467
鍾易詩、翁士博	
Investigating Speeding Behaviors in Young Novice Motorcyclists: Habitual and Planned Behaviors	
Yi-Shih Chung, Shih-Po Weng	
多個層級、關聯隨機效果邏輯迴歸模型應用於探討休閒旅遊者習慣性的運具選擇行為及其影響因素	497
王國川、Donald Hedeker、張新立、林燕姬	
Multilevel Logistic Regression Modeling with Correlated Random Effects: Application to the Choice of Mode for the Leisure Traveler	
Kuo-Chang Wang, Donald Hedeker, Hsin-Li Chang, Yen-Chi Lin	
現有道路系統下通勤型自行車道初步路網設置之研究	529
顏上堯、陳俊穎、王領	
The Construction of Preliminary Commuter Bikeway Networks under the Existing Roadway System	
Shangyao Yan, Chun-Ying Chen, Ling Wang	
國道高速公路交通事故持續時間分析與推估：脆弱性存活模型之應用	555
鍾易詩、邱裕鈞、謝志偉、張開國、葉祖宏、田養民、陳凱斌	
Investigating and Estimating the Duration of Traffic Accidents on Taiwanese Highways: An Application of Frailty Survival Models	
Yi-Shih Chung, Yu-Chiun Chiou, Chih-Wei Hsieh, Kai-Kuo Chang, Tsu-Hurng Yeh, Yang-Ming Tien, Kai-Bin Chen	